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Web chemicalviolence.com přinesl článek výše uvedeného znění od Nolana Bartona. Velice bych si
přála, aby napomohl i českým mainstreamovým prestitutům k odvaze začít alespoň naznačovat, když
už ne naplno říkat, pravdu. Kdy si konečně uvědomí i redaktoři ČT, že jejich propaganda napomáhá
vraždění obyvatel pod rouškou pochybné vakcinace a nakonec zničí životy i členům jejich vlastních
rodin?

Volně přeložila Myšpule.

Články v Amerických a Britských mainstreamových médiích začínají zpochybňovat účinnost vakcín
proti Wuhanskému koronaviru (COVID-19), protože se jím evidentně nakazí stále více již očkovaných
lidí a široce nabízená přeočkování zdá se, situaci ale vůbec nepomáhají.

Nedávný článek v Bloombergu uvedl: „Zdá se, že všichni očkovaní lidé dostávají koronavirus až
překvapivě vysokou rychlostí. Dodal, že mezi odborníky „roste obava, že očkovaní lidé mohou být
dokonce mnohem zranitelnější vůči vážným onemocněním, než jsme si dosud mysleli“.

Článek také zmínil malé plážové městečko Provincetown, v Massachusetts, kde došlo k jednomu z
nejznámějších ohnisek výskytu Covidu mezi očkovanými lidmi . Letošního čtvrtého července o
víkendu se tam společně sešli tisíce očkovaných i neočkovaných lidí, aby tu spolu oslavili svátek.

Asi tři čtvrtiny ze 469 infekcí zaznamenaných hned následně po této oslavě byly mezi plně
zaočkovanými lidmi.

The Daily Beast , který věnoval celou dobu pandemie propagaci vakcinace a zostouzení všech těch,
kdo s očkováním váhají, dokonce nyní připouští, že počet infekcí Covidu v „ultra-vakcinovaném“
Izraeli velice prudce stoupá. Začátkem tohoto měsíce izraelské ministerstvo zdravotnictví oznámilo,
že 64 procent ze 400 pacientů s COVID-19 v jejich zemi, kteří leží ve vážném stavu v nemocnici, tak
bylo plně očkováno.

Předběžné údaje o vakcínách zveřejněné v červenci letošního roku také zjistily, že vakcína Pfizer
COVID-19 byla v průměru pouze na 40,5 procenta účinná při prevenci dalších symptomatických
infekcí.

Analýza, která byla provedena, když se údajná delta varianta stala dominantním virovým kmenem v
Izraeli, ukázala na slábnoucí účinnost vakcíny Pfizer . Byl pouze ze 16% účinný proti
symptomatickým infekcím u těch, kteří dostali dvě dávky vakcíny v lednu. U lidí, kteří dostali dvě
dávky do dubna, byla míra účinnosti proti symptomatickým infekcím 79 procent.

Nakažení poskytuje větší ochranu proti variantám než
očkování
Někteří lidé se ptají, zda není dnes lepší chytit COVID-19 než další přeočkovávání. Nedávný titulek
britské, dokonce vládou financované BBC, se ptal: „Jaký je ten nejlepší způsob, jak posílit naši
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imunitu?“

„Dnes je to důležitá otázka, která má vážné důsledky pro rozhodování, zda-li by měly být děti vůbec
očkovány. A zda použijeme spíše virus nebo další posilovací injekci k doplnění imunity u dospělých.
Oboje se stalo velice spornými tématy,“ stojí v článku.

„ Mohli bychom si kopat vlastní hrob“ po velice dlouhou dobu , jestli si myslíme, že COVID můžeme
na uzdě udržet jen tím, že budeme každý rok aplikovat jakási posilovací očkování“ řekla Eleanor
Riley, imunoložka z University of Edinburgh .

Po nakažení virem totiž získáte mnohem širší imunitní odpověď, než po absolvování očkování. „To
znamená, že pokud jste opravdu prodělali infekci, můžete mít mnohem lepší imunitu i vůči jakýmkoli
novým variantám, které se objeví, protože máte imunitu i vůči více dalším patogenům, než jen proti
spike proteinu,“ řekl Riley. (Související: Přirozená imunita proti COVID-19 vs imunita vyvolaná
vakcínou .)

Náš přirozený imunitní systém nás totiž chrání před velkým množstvím patogenů, čímž zabraňuje
těmto patogenům způsobovat nám onemocnění. Umělé potlačení přirozené imunity, zejména u těch
mladších věkových skupin, se tak může stát velmi problematickým nebo fatálním.

Jelikož si vrozený imunitní systém nedokáže zapamatovat všechny patogeny, se kterými se kdy setkal
– naše přirozená imunita nemá takzvanou imunologickou paměť – můžeme se na něj nadále
spolehnout pouze za toho předpokladu, že jej budeme neustále a dostatečně trénovat.

Takový účinný trénink naší imunity je dosahován pouze pravidelným vystavováním se mnoha
environmentálním činitelům, včetně různých rizikových patogenů. Lockdowny a nošení respirátorů
tedy možná dokonce brzdí trénink našeho vrozeného imunitního systému.

Hromadné očkování stejně nezastaví přenos COVIDU-19
Vědci si začínají uvědomovat, že ani hromadné očkování jen tak nevymaže SARS-CoV-2 z planety, což
je virus způsobující COVID-19. Nyní naopak doporučují, aby se virus mohl volně šířit v populaci.

„Nemáme nic, co by zastavilo přenos, takže si myslím, že jsme v situaci, kdy takzvaná stádní imunita
již není možná a mám podezření, že virus vyvolá novou variantu, která bude ještě o poznání lepší v
infikování již očkovaných jedinců,“ řekl Andrew Pollard , ředitel Oxford Vaccine Group,
parlamentnímu plénu začátkem tohoto měsíce.

Pollard tvrdil, že pokud nebude masové testování zastaveno, tak by „Velká Británie mohla být v
situaci neustálého přeočkování populace“. Řekl, že pouze ti, kteří mají příznaky, by měli být
testováni, zatímco všichni ostatní by se měli vrátit do svého každodenního života.

Stádní imunita není dosažitelná

Další expert na infekční choroby Paul Hunter, profesor medicíny na University of East Anglia ,
stejnému plénu řekl, že očkování nepřinese stádní imunitu. Řekl, že je čas přestat se soustředit na
domnělé případy spíše než na skutečné infekce. (Související: Studie: 2 ze 3 Indů mají přirozenou
imunitu proti koronaviru, což znamená, že „stádní imunita“ je již dosažena .)

„Musíme začít ustupovat od pouhého hlášení infekcí nebo jen hlášení pozitivních případů přijatých
do nemocnice, abychom skutečně začali hlásit počet lidí, kteří jsou nemocní kvůli COVID,“ řekl
Hunter, který je také poradcem Světové zdravotnické organizace (WHO). virus. „Jinak se budeme
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stále jen děsit velmi vysokými čísly, která se přitom ve skutečnosti nijak nepromítnou do zvýšené
zátěže nemocnic.“

Podle nedávných zpráv analýza provedená Public Health England ukázala, že očkovaní a neočkovaní
lidé mají podobnou virovou zátěž, když chytí virus, a pravděpodobně mají stejnou pravděpodobnost
přenosu na ostatní.

Islandský státní epidemiolog dospěl ke stejnému závěru.

„Opravdu nemůžeme dělat nic jiného, než nechat viru, aby se uvolnil do společnosti, aby populace
promořením dosáhla stádní imunity,“ řekl Porolfur Gudnason, hlavní epidemiolog islandského
ředitelství veřejného zdravotnictví . „Musíme se pokusit očkovat a lépe chránit ty, kteří jsou
zranitelní, ale tolerujme jinak tu epidemii. Nyní skutečně není naší prioritou přeočkovat všechny třetí
dávkou.“

Masové očkování podporuje šíření nových variant

V březnu tohoto roku odborník na vakcíny Dr. Geert Vanden Bossche naléhal na vlády, aby zastavily
očkovací akce . Ve svém otevřeném dopise tehdy uvedl, že další očkování pouze podpoří šíření
nových „nebezpečných variant“ viru.

Vanden Bossche řekl, že pokračující masové vakcinace „pravděpodobně dále posílí adaptivní
imunitní únik, protože žádná ze současných vakcín nezabrání replikaci nebo přenosu virových
variant“.

Imunitní únik je termín používaný k popisu situace, ve které hostitel viru – v tomto případě člověk –
již není schopen svým imunitním systémem rozpoznat patogen, jako je relevantní varianta nebo
mutant SARS-CoV-2, a čelit mu.

„Čím více budeme tyto vakcíny používat k imunizaci lidí uprostřed pandemie, tím nakažlivější bude
ten virus,“ napsal Vanden Bossche. „S rostoucí nakažlivostí se ovšem také zvyšuje pravděpodobnost
virové rezistence vůči vakcínám.“
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